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Natuur- en Milieuvereniging gemeente Heusden (NMVH) 
Jaarvergadering 

 
 

Datum: 11 april 2023 
Locatie: D’n Elshof, Elshout 
 
Aanwezig: 
Anja Kleijn, Jan Pijnenborg, ben van Gorp, René Esser, Nely Lopulalan, Jan v.d. Weide, Rien Melis, Paul 
van Erve, Cees Akerboom, Berny Beekmans, Marleen de Kanter, Ralf van Humbeeck, Jan Buisman, 
Werner de Visser, Christ van der Aa, Ben van Heesbeen, Paul Kreijger, André van Drunen, Gerard van 
Os, Stephan van den Bogaard, Ate Dijk, Fons van Dijk, Cor Gunnink (voorzitter), Harry Nijënstein 
(verslag) 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Jan Brok, Bert Lamers, Max Verhagen, Henny Moerkens, Ilonka Mudde, Steef Molema, Hermien van 
Toorenburg, Wilhelmien Marti, Hans Marti, Ilse van Esch. 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om half acht.  
Omdat de bestuursleden niet bij iedereen bekend zijn, stellen zij zich voor. 
Op de vraag of iedereen Digituurlijk ontvangt, antwoordde een lid negatief.  
De secretaris onderzoekt wat het probleem kan zijn. 
 
Tenslotte verwijst de voorzitter naar het privacy-statement op onze website . 
 
 

2. Mededelingen 
Op 13 mei zal de uitgestelde jubileumbijeenkomst plaatsvinden in De Voorste Venne. 
Uitnodigingen met het programma zullen in de komende week verstuurd worden. 
 
 

3. Notulen ledenvergaderingen van 11 oktober 2022 en 14 februari 2023. 
In de Notulen van 11 oktober 2022, op pagina 2, moet de eerste zin luiden: ‘Een groot deel van 
dit geld zijn geoormerkte subsidies.’ 
 
Verder worden de notulen van beide hierboven genoemde vergadering akkoord bevonden en 
vastgesteld. 
 
 

4. Jaarverslag bestuur en werkgroepen 
Dit Jaarverslag is voor de vergadering op de website gepubliceerd.  
 
De voorzitter memoreert drie onderdelen, mede ook naar aanleiding van voorgaande 
ledenvergaderingen: 
• De EUR 10.000-regel, reden om de Stichting in het leven te roepen bestaat niet meer. 

Daarmee is er ook geen noodzaak meer om gelden van de NMVH bij de Stichting 
Giersbergse Middel Akker (SGMA) te stallen. Verderop in de agenda komt een voorstel 
over het omgaan met niet-geoormerkte NMVH-reserves. 
Het bestuur gaat binnenkort overleggen met een accountant hoe we onze financiële 
vastlegging het best kunnen verbeteren/professionaliseren. 
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• Onderzoek over de overdracht van de gronden van de NMVH naar de SGMA (eendenkooi 
en houtwal), om alle gronden in handen van de SGMA te brengen: aanvragen 
beheersubsidie levert vrijwel niets op. Overdracht kost tijd (bestuur) en geld (notaris). 
Gaan we niet doen. 

• Nog uit te voeren actiepunten door het bestuur NMVH: 
• Breng financiële risico’s voor de NMVH algemeen in kaart en neem maatregelen om 

risico’s te minimaliseren 
• Breng financiële risico’s m.b.t. natuurbeheer in kaart, en neem maatregelen om 

risico’s te minimaliseren 
• Breng aansprakelijkheid van bestuur en vrijwilligers in kaart. 
• Maak checklist-bestuur (professionaliseren) 

 
Er is een opmerking op de tekst in het Jaarverslag: op pagina 10 bovenaan staat dat de 
invoering van de Omgevingswet in 2023 is. Inmiddels is dat uitgesteld tot 1 januari 2024. 

 
 

5. Beleidsplan 2023-2028 

 
Het gepresenteerde beleidsplan (hierboven) is gebaseerd op een basisplan dat al in 2020 is 
opgesteld, maar niet geïmplementeerd. Dat is de zwarte tekst. 
In blauw de wijzigingen door gewijzigde situaties en prioriteiten bij Ruimtelijke Ordening, en 
aanvullingen naar aanleiding van de ledenraadpleging van 14 februari 2023 (agrarische natuur, 
waterkwaliteit, samenwerking). 
 
De vergadering op 14 februari gaf aan dat ze het liefst zien dat we alle lopende activiteiten 
blijven uitvoeren. De aanvullingen zijn dus extra, terwijl we nu al moeite hebben om alles rond 
te krijgen. Daarom is het een voorwaarde dat we meer actieve vrijwilligers vinden om deze 
nieuwe onderwerpen op te pakken. 
 
Dit is nog een beleidsplan op hoofdlijnen. Wat de speerpunten per onderwerp zijn en hoe ze 
aangepakt gaan worden moet nog ingevuld worden.  
 
 

6. Financieel 
a. Jaarverslag 2022 
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De cijfers, inclusief een toelichting, zijn op de website gepubliceerd. De 
penningmeester geeft daar nog een korte toelichting bij. 
 
Jaarrekening 
Het jaar 2022 is afgesloten met een negatief resultaat van EUR 12.641,18. Belangrijkste 
reden was dat eerdere inkomsten voor Dorpsnatuur door Corona pas in 2022 konden 
worden besteed. 
 
Balans 
De balans laat ultimo 2022 een Eigen vermogen van EUR 44.591,86 zien. . 
 

b. Kascontrolecommissie (KCC) 
De kascontrolecommissie (Hans Marti en René Esser) heeft de boeken van de 
vereniging gecontroleerd en in orde bevonden.  
De vergadering verleent de penningmeester decharge voor 2022. 
 
De KCC voor 2023 bestaat uit René Esser en Ilonka Mudde.  
Cees Akerboom biedt aan als reserve op te treden. 
 

c. Vaststelling begroting 2023 
De begroting is zo aangepast dat alle belangrijke activiteiten een aparte post zijn 
geworden. Daarmee is vergelijking met eerdere begrotingen lastig. 
 
De begroting 2023 resulteert in een tekort van EUR 14.838,00. Het tekort heeft twee 
belangrijke oorzaken: eerder ontvangen subsidies voor Dorpsnatuur en Luchtkwaliteit 
worden pas dit jaar uitgegeven, en verder zijn de uitgaven voor het jubileum niet 
eerder gereserveerd. 
 
Naar aanleiding van de post ‘Jeugdnatuur’ vindt een discussie plaats over 
samenwerking met Scala-scholen. Afgesproken wordt dat we dat gaan doen.  
Eerste afspraken zijn na de vergadering gemaakt met ons lid dat werkzaam is bij Scala. 
 
De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord met de voorgestelde begroting. 
 
 

7. Huishoudelijk Reglement 

 
De vergadering neemt het bovenstaande voorstel voor aanpassing van het Huishoudelijk 
Reglement met algemene stem aan.  
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Voor nu betekent dit concreet dat van de liquide middelen EUR 33.007,88 geoormerkt is. 
Van het balans-totaal is daarmee EUR 44.592-33.007,88 = EUR 11.583,98 vrij beschikbaar.  
Het bestuur is dus gemachtigd om dit bedrag over te maken naar de SGMA als die gronden zou 
kunnen verwerven. (In de vergadering is abusievelijk een bedrag van EUR 7.168 genoemd.) 
 
 

8. Verkiezing bestuursleden 
Niemand van het zittende bestuur is aftredend. 
Er hebben zich na het publiceren van de agenda voor deze vergadering geen kandidaten voor 
een bestuursfunctie gemeld. 
 
 

9. Rondvraag 
Fons licht desgevraagd de ontwikkelingen op de Middel Akker toe: 

a. Er zijn ruim 3.000 stuks inheemse bomen en struiken gepland, afkomstig van zaad uit 
onze regio.  

b. Voor inzaai van de rest van de percelen hebben we 5 kg zaad voor inzaai van bloemrijk 
grasland (2 kg daarvan is geoogst op de al bestaande percelen op de Middel Akker, 3 
kg een schenking van Brabants Landschap. Verder gaat 80 kg graan gezaaid worden op 
de graan akker. 

c. Er is prikkeldraad doorgeknipt. De door ons toegepaste methode van inrasteren met 
prikkeldraad wordt ook door Natuurmonumenten en Brabants Landschap toegepast 
om honden-uitlaters buiten te houden, om schade aan plantmateriaal en slachtoffers 
onder met name de reeën te voorkomen. Mede door de reactie van het doorknippen 
van het draad gaan we binnenkort aan de omwonenden uitleggen over onze 
activiteiten aan de Duinweg. 

d. Er staan verschillende wild camera’s in het gebied. Interessante opnames zullen 
gedeeld worden via plaatsing op onze website. 

 
André geeft aan dat het aantal levendbarende hagedissen in korte tijd is gedaald van rond de 
40 naar een stuk of vier.  
Op 19 april is er een lezing over amfibieën door een expert van Ravon. Mogelijk dat die om 
advies gevraagd kan worden? 
 
De gemeente richt een akker aan de Heidijk in de Zeeg in als natuur. Dit perceel, en nog twee 
percelen westelijk daarvan, staan in het Groenprojectenboek van de gemeente. Hierin staan 
met name landbouwpercelen die gunstig liggen voor natuur: grenzen aan 
NatuurNetwerkBrabant of kunnen dienen als step stone tussen natuurgebieden. Financiering 
hiervoor komt met name van de GroenVoorRood-regeling. In die pot zit zo’n anderhalf miljoen 
euro die aan dit soort doeleinden besteed kan worden. 
 
Cees breekt een lans voor samenwerking tussen HKK Onsenoort, Honsoirde en NMVH, onder 
andere als het gaat om ledenvergaderingen op elkaar af te stemmen (niet tegelijk plannen, 
omdat veel leden van meerdere van deze organisaties lid zijn). 

 
 

10. Sluiting 
Om 21.15 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


